

Title (en)
WASTE COLLECTOR

Title (de)
ABFALLSAMMLER

Title (fr)
COLLECTEUR DE DÉCHETS

Publication
EP 3441326 A1 20190213 (DE)

Application
EP 18196346 A 20150108

Priority

- EP 18196346 A 20150108
- EP 15150519 A 20150108

Abstract (en)
[origin: US2016200508A1] A trash collector, including a bucket 1 and a lid 4, which covers the bucket and is fastened pivotally in the area of an upper brim of the bucket, in order to pivot it upwards to open the trash collector. A pedal arrangement 3, 20 is arranged in the area of a base of the bucket, and a lever arrangement 8, 12 connects the pedal arrangement to the lid in order to pivot open the lid by a motion of the pedal arrangement. The lid is embodied in several parts and has at least two lid sections 5, which are each pivotable about as separate axis 30, 30', and a frame element 6, which is provided detachably and/or pivotally in the area of the upper brim of the bucket and to which the lid sections 5 are fastened in a pivotal fashion.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Abfallsammler, umfassend einen Eimer (1) und einen Deckel (4), der den Eimer abdeckt und im Bereich eines oberen Randes des Eimers schwenkbar angebracht ist, um ihn zum Öffnen des Abfallsammlers nach oben aufzuschwenken. Des Weiteren umfasst der Abfallsammler eine Pedalanordnung (3, 20) die im Bereich eines Bodens des Eimers angeordnet ist, sowie eine Gestängeanordnung (8, 12), die die Pedalanordnung mit dem Deckel verbindet, um den Deckel durch eine Bewegung der Pedalanordnung aufzuschwenken. Der Deckel ist mehrteilig ausgebildet und weist mindestens zwei Deckelabschnitte (5) auf, von denen jeder um eine eigene Achse (30, 30') verschwenkbar ist. Der Deckel weist außerdem ein Rahmenelement (6) auf, das abnehmbar und/oder schwenkbar im Bereich des oberen Randes des Eimers angebracht ist, und an dem die Deckelabschnitte (5) schwenkbar befestigt sind.

IPC 8 full level
B65F 1/16 (2006.01); **B65F 1/06** (2006.01)

CPC (source: EP US)
B65F 1/06 (2013.01 - EP US); **B65F 1/163** (2013.01 - EP US); **B65F 1/1646** (2013.01 - EP US); **B65F 2001/1661** (2013.01 - EP US);
B65F 2001/1669 (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)
DE 20305521 U1 20030618 - CANWORKS LLC [US]

Citation (search report)

- [XI] TW M240433 U 20040811 - YUAN MIN ALUMINUM CO LTD [TW]
- [XI] CN 202729033 U 20130213 - JIN PANLIN
- [A] DE 20305521 U1 20030618 - CANWORKS LLC [US]
- [A] US 2005017006 A1 20050127 - KUO CHEN-HUNG [TW]
- [A] CN 201161800 Y 20081210 - HUIMIN JIA [CN]
- [A] CN 202609427 U 20121219 - TANG XIEAN

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

DOCDB simple family (publication)

EP 3042864 A1 20160713; EP 3042864 B1 20180926; EP 3441326 A1 20190213; EP 3441326 B1 20200304; PL 3042864 T3 20190329;
PL 3441326 T3 20200810; US 10233018 B2 20190319; US 10370189 B2 20190806; US 2016200508 A1 20160714;
US 2019077594 A1 20190314

DOCDB simple family (application)

EP 15150519 A 20150108; EP 18196346 A 20150108; PL 15150519 T 20150108; PL 18196346 T 20150108; US 201514971068 A 20151216;
US 201816190590 A 20181114